

*Bianca Hundshammer*  
*One Way Promenaders*



**Stefanie Perzlmaier's  
20th anniversary as a caller**

20 years a caller – a good enough reason to celebrate. On 21 September the ONE WAY PROMENADERS in Dingolfing organized together with friends a celebration of Stefanie Perzlmaier's 20th caller anniversary. Altogether some 100 guests from a total of 15 square dance clubs came. The celebration took place in the Kolpinghaus in Dingolfing. The hall was well filled with 8 to 10 squares – it wouldn't have been possible to squeeze any more into the room. The guests were not only well provided with homemade cakes which had been baked by the club members of the ONE WAY PROMENADERS, but also by a rich and varied potluck, which the guests had brought with them. That alone was reason enough to come along. But of course, it was square dance and a fantastic lady caller that stood in the foreground here. The atmosphere was super and the dancers were happy. Frank Meyers was also on stage as a guest caller.

During the course of the afternoon and evening a lot of time was spent delving into memories: Steffi had started with square dance at the LUCKY KASTLE

**20-jähriges Callerjubiläum  
Stefanie Perzlmaier**

20 Jahre als Caller unterwegs – Grund genug, dies gebührend zu feiern. Am 21. September haben deshalb die ONE WAY PROMENADERS Dingolfing eingeladen, zusammen mit Freunden das 20-jährige Callerjubiläum von Stefanie Perzlmaier zu feiern. Dieser Einladung sind 100 Gäste aus insgesamt 15 Square Dance Clubs gefolgt. Gefeiert wurde im Kolpinghaus in Dingolfing. Der Kolpingsaal war mit 8 bis 10 Squares gut gefüllt – mehr ging wirklich nicht mehr in den Saal rein. Die Gäste wurden nicht nur mit leckeren selbstgemachten Kuchen und Torten, die von den Clubmitgliedern der ONE WAY PROMENADERS gebacken wurden, kulinarisch versorgt, sondern auch von einem sehr vielfältigem und reichhaltigem Potluck, dass von den Gästen selber bestückt wurde. Allein deshalb lohnte es sich schon zu kommen. Aber natürlich stand hier Square Dance und eine tolle Callerin im Vordergrund. Die Stimmung war super, die Tänzer glücklich. Als Gastcaller war auch noch Frank Meyers mit auf der Bühne.

Im Laufe des Nachmittags/Abends wurde viel in Erinnerungen geschwelgt:

NIGHTS in Burghausen in 1999. Not only did she like the dancing itself a lot, but also that which the caller was doing behind the microphone. And so it came about that she called her first square dance tip under the guidance of Andy Ohlendorf at the beginning of December 2003. From January 2004 she then called regularly at club nights and in several other clubs. Fortunately, these clubs supported Steffi in the beginning. Steffi also went to her first caller school straight away in 2004. But that wasn't enough for that year. Since 2004 Steffi is the club caller of the ONE WAY PROMENADERS in Dingolfing. In 2007 she added Plus to her Mainstream repertoire. Steffi was and still is very active. During the past few years she calls or has called at the following clubs: the CRAZY SEAHORSES in Eggstätt, the GÄUBODEN PLOWERS in Straubing, the LUCKY KASTLE NIGHTS in Burghausen, the ONE WAY PROMENADERS in Dingolfing, the SMILEY FACES, the SQUARE SHARKS and the SQUARE WOLVES in Passau, and the SUNRISE SWINGERS in Erding. In addition, there are a number of clubs that have invited Steffi to call for them at one of their club nights. Also, Steffi has been on the program at various special dances – and not just in the local area. The special dances she appeared at that were furthest away include Frankfurt am Main, Dresden, Graz und also Vienna. Fortunately, she likes driving. Steffi easily manages about 20.000 miles a year just for regular calling – special dances come on top of that. When you take into account that Steffi is still working full-time, then that is a considerable achievement.

Steffi hat 1999 mit dem Square Dance bei den LUCKY KASTLE NIGHTS Burghausen begonnen. Nicht nur das Tanzen selber hat ihr sehr gefallen, sondern auch das, was der Caller so hinterm Mikrofön macht. So kam es, dass sie ihren ersten Square Dance Tip Anfang Dezember 2003 unter den Fittichen von Andy Ohlendorf callte. Ab Januar 2004 callte sie dann regelmäßig am Clubabend und das in gleich mehreren Clubs. Gott sei Dank unterstützten diese Clubs Steffi in ihren Anfängen. Die erste Caller School besuchte Steffi dann auch gleich im Jahr 2004. Damit aber noch nicht genug für dieses Jahr. Seit 2004 ist Steffi auch die Clubcallerin der ONE WAY PROMENADERS Dingolfing. Im Jahr 2007 kam zum Mainstream dann auch noch Plus hinzu. Steffi war und ist nach wie vor viel unterwegs. Während der vergangenen Jahre callt bzw. callte sie bei folgenden Clubs: den CRAZY SEAHORSES Eggstätt, den GÄUBODEN PLOWERS Straubing, den LUCKY KASTLE NIGHTS Burghausen, den ONE WAY PROMENADERS Dingolfing, den SMILEY FACE, SQUARE SHARKS und den SQUARE WOLFES Passau und den SUNRISE SWINGERS Erding. Hinzu kommen viele andere Clubs, die Steffi für einen Abend zu sich eingeladen haben. Auch auf diversen Specials stand Steffi schon auf dem Programm – und dies nicht nur in der Nähe. Die weitesten Specials, wofür Steffi gebucht wurde, waren Frankfurt am Main, Dresden, Graz und auch Wien. Gut, dass ihr da das Autofahren Spaß macht. Steffi kommt locker auf 30.000 km jährlich nur fürs regelmäßige Callen – Specials kommen noch dazu. Wenn man bedenkt, dass Steffi auch noch voll

Could there be a better reason than a 20th anniversary to produce a CD with Steffi's favorite singing calls? No, there isn't. And so, Steffi presented this CD at her caller anniversary and a large number of CDs changed hands, also as a souvenir in remembrance of this wonderful day.

In any event we can now say: We look forward to many further club nights and special dances together with Stefanie Perzmaier!

*Translated by Clive Jones*

berufstätig ist, ist das schon eine beachtliche Leistung.

Gäbe es denn einen schöneren Anlass als das 20-jährige für eine CD mit Steffis Lieblings-Singing Calls? Nein, gibt es nicht. Und so hat Steffi diese auf dem Callerjubiläum vorgestellt, und etliche CDs wechselten, auch als Erinnerung an diesen schönen Tag, den Besitzer.

Auf alle Fälle können wir zum Schluss sagen: Wir freuen uns noch auf viele schöne gemeinsame Clubabende und Specials zusammen mit Stefanie Perzmaier!

